
Izjava Helena Kregar 

Helena Kregar je  bila glavna organizatorica letošnjega kongresa SIESC, ki je 

potekal v Vipavi. V zaključni misli o dogajanju na kongresu je povedala: 

68. kongres SIESC-a je imel naslov Novi izzivi za učitelje in je v smislu teh izzivov 

tudi odmeval. Kolegi in tudi mi, organizatorji, smo bili nad temo »Vzgoja za spol in 

spolnost« na začetku malo v skrbeh. Izbrali smo jo morda prav zaradi njene 

neprijetnosti, ampak istočasno tudi zaradi izredne potrebe, da o tem govorimo. V 

plenarnih predavanjih je bil prvi predavatelj dr. Urh Goršelj, ki je izpostavil etične 

dileme in medicinski vidik spreminjanja spola. Ugotovili smo, da potrebujemo veliko 

znanja o medicinskih vidikih na spremembe, ki prihajajo med mlade. V drugem 

dnevu smo izpostavili spolno vzgojo mladih s pomočjo predavatelja, direktorja 

inštituta Integrum, Benjamina Tomažiča. Spoznali smo, koliko  pasti s strani novih 

tehnologij, interneta, družabnih omrežij pesti mlade. Izpostavljeno je bilo, da je treba 

mladim stati ob strani pri vseh teh dilemah pa tudi pri dejanskih tegobah, ki so 

posledica pretirane uporabe družabnih omrežij.              Tretji dan smo kot izziv vzeli 

duhovno podporo učiteljem. P. dr. Silvo Šinkovec je odprl pogled na vire moči, ki jih 

učitelji lahko najdemo v cerkvi, v molitvi, v medsebojni povezavi, predvsem pa v 

povezanosti z Bogom.  

Udeleženci kongresa, kolegi iz 12 evropskih držav, so morda res pripadniki starejše 

generacije in mi, Slovenci, smo bili v tem primeru skoraj najmlajša skupina. Kolegi so 

nas pri izboru tematike zelo podprli. Obljubili so, da bodo nova spoznanja prenesli v 

svoje sredine, v svoje zveze učiteljev, ki so jih predstavljali na tem kongresu. 

Predvsem so bili res navdušeni nad vsemi podatki, ki so jih dobili, in nad vsem 

novim, kar so slišali s strani naših treh strokovnjakov.  

Zame in za celo organizacijsko skupino društva DKPS je bilo njihovo priznanje 

izreden kompliment, saj smo spet uspeli Evropi pokazati mogoče malo drzne 

besede, ampak vrhunsko znanje naših strokovnjakov, ki je lahko v pomoč 

marsikateri že sicer kar dobro razviti državi. Menim, da se bomo poslovili z veliko 

lepimi, dobrimi spoznanji, obogateni s številnimi pogovori, s širitvijo in z 

medsebojnimi povezavami. Tudi te nam pomagajo premagovati  skupne nove izzive,  

zaradi česar smo organizirali kongres.  
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